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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 12 DE NOVEMBRE DE 
2008. 
 
 
A Bellaterra, a les 15:30 hores del dia 12 de novembre de 2008, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del. 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
 
Alsedà Soler, Lluís 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé García, Jordi 
Belmonte Soler, Jordina 
Caballín Fernánadez, Rosa 
Cuevas Ruíz, Francisco José 
Fabregat Navarro, Marc  
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Llagostera Casas, Montserrat 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martí Roca, Esther 
Martínez Ramírez, Paz 
Nogués Bara, Victòria 
Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Plana Coll, Maria 
Ponsà Fontanals, Montserrat 
 
 
 

Ponte Marull, Inmaculada 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Surrallés Calonge, Jordi 
Velázquez Henar, Maria Antònia 
Vendrell Roca, Josep 
Xamena López, Noel 
 
Han excusat assistència 
 
Arús Caraltó, Carles 
Blanco Rodríguez, Joan 
Jou Mirabent, David 
Navarro García, Maite 
Pérez Pons, Josep Antoni 
Poschenrieder Wiens, Charlotte 
Virgili Moya, Albert 
 
 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 
 
1. Lectura i aprovació, si s’escau de l’acta de la reunió anterior. 
2. Informació de l’Equip Deganal.  
3. Afers de tràmit.  
4. Afers acadèmics.  
5. Torn obert de paraules. 
 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
El professor A. Barbadilla demana que hi consti que va excusar la seva assistència. 
S’aprova l’acta per assentiment. 
 
 
2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà: 
 
El Degà, Jordi Barbé, informa a la Junta sobre diversos aspectes: 
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Informació d’àmbit estatal i autonòmic 
− Es considera imminent que surti l’esborrany del nou decret de professorat. 

Sembla que regularia, també, la dedicació del professor. 
− L’ANECA ha signat un conveni amb les agències autonòmiques per tal de 

dessaturar el tema dels Graus. 
− Es considera que cap el mes de maig la LUC pot arribar Parlament. 
− El nou Màster de Secundària es podria implementar pel curs 2009-2010. 

 
Informació d’àmbit UAB 

− Sobre l’estat dels expedients als estudiants, la informació disponible indica 
que ja estarien completats, però que no hi hauria resolució fins desprès de les 
vacances. 

− La convocatòria d’eleccions a Rector estaria prevista pel 15 de Desembre, 
amb dos possibles candidatures. 

− Sobre el darrer Consell de Govern, dir que una gran part d’aquell va ser 
dedicada a les negociacions entre el PAS funcionari i el Rectorat. 

 
Informació d’àmbit Facultat 

− Ja han estat enviats tots els Plans d’estudis dels Graus a l’ANECA. 
− L’Àrea de Promoció ja està començant a planificar la publicitació dels nous 

Graus, així s’està preparant les Jornades de Portes Obertes, encara que no 
tinguem la resolució de l’ANECA.  

− S’ha completat el retorn de Geologia i Biologia Cel·lular a les seves 
ubicacions originals. 

− Les obres de 4a Planta Torre C2-Senar (Bioquímica), ja estan finalitzades.  
− El Degà presenta un powerpoint sobre la situació de les obres, canvis 

previstos i calendari de les properes obres. 
− S’ha iniciat una reforma del sistema d’ordinadors de les aules: espigons C5-

senar i C3b-parell. S’han començat  a substituir les claus dels armaris per un 
sistema de teclat i cap el març – abril es podria començar a instal·lar un 
sistema de taules compactes amb la pantalla i l’ordinador integrat. 

− Es disposa d’un pressupost pel condicionament dels nous despatxos dels 
Coordinadors de titulacions i de Màsters, que pensem estarà finalitzada cap a 
finals de gener. 

− També es disposa de finançament per renovar les instal·lacions de la sala de 
juntes, de vidre, de Graus, Consergeria i SID. 

− S’ha iniciat el procediment d’eleccions de representants d’estudiants a Junta 
de Facultat, les eleccions estrien previstes pel 21 de Novembre. 

− S’han realitzat dues reunions amb professors de 1r i 2n de Biologia, per tal 
d’intercanviar experiències i opinions i analitzar els rendiments obtinguts en 
la docència. 

− Aquest semestre no s’ha pogut realitzat el Control de professorat, ja que amb 
l’actual programari no es possible generar la seva planificació. 

− El proper dimecres, dia 19 de novembre, tindrà lloc la celebració de Sant 
Albert. Pel matí, a les 12 hores a la Sala d’Actes, està prevista la conferència 
a càrrec del Dr. José Casas amb el títol “La termodinámica: una ciencia de 
amplio repertorio, algunos escenarios insólitos”. Per la tarda, a les 17 hores a 
la Sala d’Actes del Rectorat, es farà l’entrega de Diplomes als estudiants 
llicenciats. 



 - 3 -

 
Seguidament s’obre un torn de paraules: 
 
La professora María Rosa Caballín demana informació sobre la situació de les obres a 
l’escala en les noves ubicacions d’Antropologia. Igualment demana informació sobre 
els programes Serra Hunter. 
 
La professora Montserrat Llagostera comenta que sembla que hi haurien problemes 
d’aules de cara al proper curs acadèmic i si s’ha fet una anàlisi de els possibles 
mancances. El Degà, Jordi  Barbé, informa que està previst, amb la Vicerectora, iniciar 
una planificació conjuntament amb els Centres. 
 
 
3.- Afers de tràmit. 
 
Es considera prolongar l’actuació de l’actual tribunal de Proves  d’Aptitud per tot el 
proper curs acadèmic. S’aprova. 
 
Dr. Joan M Roure (President)     Àrea de Botànica 
Dr. Javier Retana (Secretari)        Àrea d'Ecologia 
Dr. Josep Allué (Vocal)                Àrea de Fisiologia Vegetal 
Dra. Núria Gaju (Vocal)               Àrea de Microbiologia 
Dr. Jacint Ventura (Vocal)           Àrea de Zoologia 
Dr. Albert Virgili (Vocal)              Àrea de Química 
 
 
5.- Afers acadèmics.  
 
Aprovació de la proposta de premis extraordinaris pel curs 2007-2008: 
 

Titulació de Biologia. Nombre de premis que correspon atorgar és de 3: 
 
Armengot Martinez, Laia 3.38 punts Manresa. Barcelona 
Pons Espinal, Meritxell 3.12 punts Sant Cugat del Vallès. Barcelona 
Pastoret Caldero, Anna 2.93 punts Sabadell Barcelona 
 
Titulació de Bioquímica. Nombre de premis que correspon atorgar és de 2: 
 
Roig Borrellas, Anna  3.21 punts Fonollosa. Barcelona 
Cano Colino, María  3.19 punts Dènia, Alicante 
 
Titulació de Biotecnologia. Nombre de premis que correspon atorgar és de 2: 
 
Urra Vicario, Oiane  3.55 punts Portugalete. Vizcaya 
Lanuza Masdeu, Jordi 2.94 punts Sant Quirze del Vallès. Barcelona 

 
 

S’aprova la graella d’Activitats de Lliure Elecció pel curs 2008-2009, informació que 
oportunament ja es va fer arribar als membres de la Junta. 
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6.- Torn obert de paraules. 
 
Per part de la representació d’estudiants, es presenta l’Associació d’Estudiants de 
Ciències de la Salut. La funció és la realització d’intercanvis amb centres de recerca 
d’altres països. Donat que cal ofertar places per aconseguir que els nostres estudiants 
puguin fer intercanvi, es demana si hi hauria Departaments que puguin oferir aquestes 
places. 
  
Juan Blanco Rodríguez demana informació sobre com funciona l’assignació de places. 
 
El Gestor acadèmic, Francisco Cuevas, demana si hi ha un reconeixement. En aquest 
cas hauria d’intervenir la Gestió acadèmica i seria necessari l’existència d’un conveni. 
Segons explica el representant d’estudiants, l’Acadèmia de Medicina fa un certificat que 
es pot convalidar, a la Gestió Acadèmica, per nou crèdits. Caldria confirmar com queda 
el tema de les assegurances escolars. 

 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 16:40 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 12 de novembre de dos mil vuit. 
 
 
 
 
 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
 
 


